
 4. kvartalsmøde ti. d. 22.11.2022 

Referat 

 

 Mulighed for (også) at modtage og læse Fortegårdsnyt digitalt 

(mail eller hjemmesiden) 

Punktet blev drøftet på mødet. 

Der er enighed om at bladet i papirformat har betydning og således 

fastholdes bladet som husstandsomdelt blad.  

Bladets indhold er specifikt målrettet beboerne og således op loades det 

ikke til hjemmesiden 

 

 En form for læserbrevkasse i Fortegårdsnyt med løst og fast fra 

beboere 

Dette er helt klart en mulighed, der skal blot udpeges en frivillig 

brevkasse redaktør 

 

 Mulighed for at bruge CuG’s lokaler til selskaber o. lign. uden 

madbestilling (som en slags beboerhus) 

Dette er ikke en mulighed 

  

 Forslag fra beboere om at arbejde målrettet med 

energisparetiltag såvel kollektivt som individuelt, fx slukke nogle 

af lamperne og minimere konstant lys på fællesarealer, købe 

topenergibesparende hårde hvidevarer til lejlighederne samt til 

fællesvaskerierne, individuelle varme- og vandmålere i alle 

lejligheder mm. 

Der er lavet en lang række initiativer til at ” være mere grønne” Næsten 

al belysning i kældre og opgange er LED lys som er særligt 

energibesparende.  

Hårde hvidevarer indkøbes med omtanke 

Der er af flere omgange diskuteret individuel måling på forbrug i 

lejlighederne. Individuel måling vil påføre beboerne en mer udgift som 

ikke er ønskelig. 

Da sammensætningen af beboergruppen er meget ens er forbruget i den 

enkelte lejlighed også nogenlunde ens. Vand betales for nuværende over 

huslejen og det ønsker Fortegården at fortsætte med 

 

 I forb. med Stofa-opsigelsen påtog vi os et ansvar, som, vi følte, 

ikke var vores, fordi andre ikke tog det. 

 At være beboerrepræsentation giver nogle opgaver når, der sker noget 

nyt og eller usædvanligt. Det må man forvente. Fortegården har 

varetaget de opgaver der har forelagt. Alle – også Fortegården blev 



meget sent orienteret om STOFAS opsigelser og således har ingen 

kunnet forberede opgaven  

 Vedr. lade standere. 

Teknisk afdeling orienterer om at man forventer at arbejdet med 

etablering af disse vil være afsluttet inden årsskiftet (i skrivende stund 

mangler der fortsat montering af lade standeren. Der er rykket hos 

leverandøren) 

 

 Kvartalsmøder 2023 

Marts: 14.3 kl. 10.00 Møderum 2 

Juni: 6.6 kl. 10.00 Lille sal 

September: 14.9 kl. 10.00 Møderum 2 

December: 5.12 kl. 10.00 Møderum 2 

 

 

  

 


